
Protokoll Östervåla RK Styrelsemöte 2012-10-15  
 

1.  Margareta öppnade mötet. 
 
2. Sekreterare Hanna och protokolljusterare Elisabet 
 
3. Dagordningen godkändes 
 
4. Ingen genomgång av föregående protokoll då det saknades 
 
5. Närvarande: Åsa Heyman, Elisabet Eriksson, Marita Jerndahl, Margareta Svanberg, Hanna 

Jonsson 
 

6. Inkomna skrivelser: 
- Träff för klubbar utan ridskolor från distriktet 5/11 kl 18 Margareta och Marita går på den 
- Diverse reklam om försäljning 

 
7. Marita gick igenom ekonomin och vi har gott om pengar i kassan just nu. 

 
8. Ungdomssektionen, inget att informera 

 
9. A) Hemsidan är nu igång och där kommer det ut lite information, men vi vill fortfarande ha in 

bilder och info om medlemmar samt reglerna till banan. Det går bra att maila till 
ostervala.rk@gmail.com Hanna lägger upp info om dressyr KM 
 
B) Dressyr KM samtidigt som HORS har sitt KM är den  20/10. HORS tar fram staketet och vi 
tar undan det. Man rider på den nivå man tävlar och sen är det procentsatsen som avgör 
placeringen. 
 
C) Julfesten den 14/12 blir en knytis och Margareta bjuder in HORS. Nästa styrelsemöte ska vi 
bestämma vem som tar med vad. 
 
D) Tävlingar nästa år, en tävling är klar och det är dressyr på hösten. 
 
E) Arbetsdag- fixa klubbhuset blir en istället för två dagar som tidigare bestämts. Lördag den 
27e träffas vi vid 10. Vi lägger på presenning på hinderboden, röjer ur rummet mittemot 
sekretariatet, åker iväg med skräp och avslutar med korvgrillning. 
 
F) Övriga aktiviteter som pay and jump tar vi nästa år. 
 
G) Rustning av uppfarten till klubben är i stort behov och Åsa kollar upp och får beställa 
hyvling av väg samt påfyllning av grus. 

 
10. Nästa styrelsemöten är flyttat till nytt datum 20/11 kl 17.30 hos Hanna 

 
11. Mötet avslutades 

 
Sekreterare     Justerare 
 
 
Hanna Jonsson    Elisabet Eriksson 
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